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Vragen van het lid Omtzigt (CDA) aan de Staatssecretaris van Sociale Zaken 
en Werkgelegenheid en de Minister van Financiën over het bericht «Geëiste 
premiedaling komt van niet van de grond» (ingezonden 30 januari 2015). 

Vraag 1
Heeft u kennisgenomen van het bericht «Geëiste premiedaling komt van niet 
van de grond»?1 

Vraag 2
Kunt u voor de 10 grootste bedrijfstakpensioenfondsen en de 10 grootste 
ondernemingspensioenfondsen aangeven hoe de premie en het premievo-
lume zich ontwikkeld hebben tussen 2014 en 2015? 

Vraag 3
Hoe hoog was het totale premievolume voor pensioenen waar rekening mee 
is gehouden in 2013, 2014, 2015, 2016 en 2017 bij het opstellen van het 
regeerakkoord? 

Vraag 4
Hoe is de meest recente raming van het premievolume in 2013, 2014, 2015, 
2016 en 2017? 

Vraag 5
Wat zijn de laatste ramingen en hoe verhouden deze zich tot de beoogde 
opbrengst van het verlagen van de pensioenopbouw (á € 2,8 miljard) in 
2017?

1 FD, 27 januari 2015
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